
ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2023/24 
z dne 2. 10. 2023 ob 17. uri v zbornici OŠ Jožeta Moškriča  

 
Prisotni:  starši predstavniki oddelkov, ravnatelj Robert Farič, pomočnica ravnatelja Blažka Vodušek, 
šolska svetovalna delavka Dijana Kožar Tratnik, Judita Hrvatin in predstavniki aktivov ( glej listo 
prisotnosti) 
Opravičeno odsotni: glej listo prisotnosti  
Neopravičeno odsotni: glej listo prisotnosti 
Zapisnikar: Rjabina Hočevar 
Priložena lista prisotnih (ni za objavo) in priloge k dnevnemu redu so sestavni deli tega zapisnika.  
 
Predlagani dnevni red je:  
 
1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Volitve predsednika in namestnika v svetu staršev.  

3. Volitve predsednika in namestnika v ASSLOŠ. 

4. Pregled zapisnika zadnje seje (priloga) in poročilo o delu sveta staršev v š. l. 2022/23. 

5. Novi predstavniki v svetu staršev. 

6. Poročilo o vzgojno-izobraževalnih rezultatih v š. l. 2022/23 (gospa Kožar Tratnik). 

7. Poročilo o delovanju Šolskega sklada (gospa Hrvatin).  

8. Pobude, pripombe, mnenja staršev. 

9. Predstavitev osnutka LDN za š. l. 2023/24. 

10. Aktualno. 

  
Ravnatelj je pozdravil vse prisotne in se zahvalil za predlog k imenovanju za ravnatelja. Predstavil je 
tudi novo pomočnico, gospo Blažko Vodušek. 
 
Ad1) 
Predlagani dnevni red z dopolnjenima 7. (imenovanje upravnega odbora šolskega sklada 2023-2025) 
in 10. točko (soglasje k predlogu cen šolske prehrane od 1. 10. 2023 dalje) je bil soglasno potrjen, 
zato je bil sprejet: 
Sklep 1: dnevni red z dopolnitvami je soglasno potrjen.  
 
Ad2)  
Člani sveta staršev so predlagali in z dvigom rok soglasno potrdili gospoda Richterja za predsednika 
sveta staršev in njegovo namestnico, gospo Tino Pajnik. Sprejet je bil  
Sklep 2: predsednik sveta staršev v šolskem letu 2023/24 je gospod Robert Richter, 
namestnica pa gospa Tina Pajnik. 
 
Vodenje seje je prevzel gospod Richter. 
 
Ad3) 
Predsednik se je zahvalil za zaupanje in na kratko povzel dogodke v zadnjem letu. Zahvalil se je 
lanskoletnemu vodstvu šole in kolektivu šole za dobro delo in izrazil željo po dobrem sodelovanju tudi 
vnaprej. Zahvaljuje se tudi tajnici Rjabini, ki vedno pomaga in Svetu staršev nudi vso tehnično pomoč. 
Pozdravil in zaželel je dobrodošlico novemu vodstvu. 
Prisotne je pozval h glasovanju za predstavnika in namestnika v ASSLOŠ. Člani sveta staršev so 
podali predlog, da se za predsednika predlaga Roberta Richterja in za namestnico gospo Tino Pajnik. 
Oba predlagana sta ustno soglašala s predlogom za njuno kandidaturo v ASSLOŠ. Predsednik je 
povedal, da se v ASSLOŠ že dolgo ni zgodilo nič. 
 
Po javnem glasovanju z dvigom rok je bilo soglasno ugotovljeno: 
Sklep 3: predstavnik v ASSLOŠ je gospod Robert Richter, njegova namestnica pa Tina Pajnik. 
 
Ad4) 
Člani sveta staršev na zapisnik prejšnje seje niso imeli pripomb, zato je bil sprejet 
Sklep 4: zapisnik 5. seje sveta staršev je potrjen. 
Poročilo o delu sveta staršev bo priloga zapisniku. 
 
Ad5) 



Predstavitev novih in starih predstavnikov v svetu staršev. 
 
Ad6) 
Gospa Kožar Tratnik je na kratko predstavila Poročilo o vzgojno-izobraževalnih rezultatih v šolskem 
letu 2022/23, ki bo priloga zapisniku.  
Predsednik je v zvezi s predavanji za starše, ki so slabo obiskana predlagal (morda hibridno 
predstavitev (osebno in preko e-povezave)), da bi se jih morda udeleževali tudi na daljavo. Namen je 
namreč doseči čim večje število staršev. 
Ravnatelj je povedal, da se mu zdi temeljno, da smo na predavanjih fizično prisotni; je pa možnost 
tudi, da bi s posnetki predavanj dosegli več staršev. O zadevi bomo razmislili. 
 
Sprejet je bil  
Sklep 5.: člani sveta staršev so se seznanili s poročilom o vzgojno izobraževalnih rezultatih v š. 
l. 2022/23. 
 
Ad7)  
Članom odbora šolskega sklada je potekel 2-letni mandat. Za nov mandat 2023-25 so bili predlagani 
isti kandidati, razen predstavnice Sanele Sermek, ker je hči zaključila s šolanjem. Na novo predlagana 
kandidatka, gospa Jelena Orešnik se je s kandidaturo strinjala in bila na seji sveta staršev soglasno 
izvoljena.   
Gospa Hrvatin je na kratko poročala o stanju šolskega sklada (priloga zapisniku). Bila je dana pobuda 
staršem za del dohodnine, ki ga lahko namenijo za šolski sklad in anonimne predloge za pomoč 
učencem. 
Sprejet je bil 
Sklep 6: člani sveta staršev so se seznanili s poročilom o delovanju šolskega sklada. Zaradi 
prenehanja mandata Sanele Sermek, so v odbor za šolski sklad izvolili Jeleno Orešnik. Mandat 
odboru bo trajal od 2. 10. 2023 do 2. 10. 2025. 
 
Razvila se je debata na temo ovijanja učbenikov in da bi se strošek kril iz šolskega sklada. Najprej bi 
bilo potrebno pridobiti ponudbo, saj je folija za ovijanje zelo draga. Lahko bi kupili navadne ovitke, 
vendar so učbeniki različnih velikosti; ena predstavnica je predlagala, da bi se zavijali le novi učbeniki 
in po vseh izrečenih pobudah je bil sprejet 
Sklep 7.: ustanovljena je bila skupina na to temo v sestavi Richter, Hernaus Berlec, Pajnik, 
Farič, Hrvatin in Kranjčec. 
 
Ad8) 
Pobude, pripombe, mnenja staršev 
 
1A) Ni predstavnika. 
1B) Brez posebnosti. 
2A) Pohvala vodji prehrane gospe Vodnik, ker je pred dnevi takoj rešila problem v zvezi s prehrano. 
2B) Predstavnica je že prejela odgovor iz računovodstva glede plačila šolske prehrane na trajnik.  
3A) V zvezi z belim kombijem, ki smo ga občasno opazili okrog šole je ravnatelj povedal, da smo 
obvestili policijo in meni, da je okoliš varen in šola tudi. 
3B) Ni predstavnika. 
4A) Ni predstavnika. 
4B) Brez posebnosti, sicer pa vprašanje v zvezi z varno potjo. Stekla je debata o varni poti od Atriuma 
proti šoli in ugotovljeno je, da se prečkanju glavne ceste in semaforjem ne da izogniti. Bomo pa 
preverili na MOL-u. 
Pobuda za dosegljivost učiteljev v popoldanskem času – OPB -  v 4. in 5. razredih. Starši občasno 
nujno potrebujejo kakšno informacijo oziroma imajo sporočilo in na šoli ne dobijo nikogar. Ravnatelj je 
zagotovil, da bomo to uredili. 
5A) Ni predstavnika. 
5B) Brez posebnosti. 
6A) Predstavnica je povedala, da so imeli učenci sistematski pregled in cepljenje proti HPV, isto 
popoldne pa predavanje na to temo. Predlagala je in smiselno bi bilo predavanje organizirati pred 
cepljenjem. 
Če bodo starši dobili geslo za SLOFIT, bomo vprašanja naslovili na učiteljico Hudobreznik. 
6B) Brez posebnosti.  
7A) Brez posebnosti. 
7B) Ravnatelj je že odgovoril na vprašanje predstavnice. 
Gospod Blaganje je povedal, da na naši šoli nudimo veliko pomoči in da se svetovalna služba zelo 
angažira in trudi za učence. 



8A) Brez posebnosti. Predstavnik je povedal, da je bilo na roditeljskem sestanku veliko staršev. 
8B) Brez posebnosti. Je pa predstavnica pohvalila izjemen odziv ravnatelja v zvezi s krajo čevljev eni 
učenki v razredu. Zadevo je uredil hitro in brez kompliciranja. Tudi predsednik je pohvalil ravnateljev 
pristop in ponovno poudaril, kako pomemben je dialog. 
9A) Ni predstavnika. 
9B) Brez posebnosti. Predstavnica je povedala, da bo morala zaradi obveznosti zapustiti sejo in ob 
17.35 je odšla. 
9C) Predstavnik je pohvalil gospo Kožar, gospo Korez in gospoda Blaganjeta. Pohvala 
nadstandardnim dejavnostim, ki so bile odlično izpeljane in trem oddelkom 9. razredov. 
Pohvala in zahvala za dan druženja, ki je bil izpeljan 31. 5. 2023 in ponovna zahvala gospodu 
Blaganjetu, ter gospe Korez, da sta preteklo šolsko leto prevzela izziv in vodila šolo. 
 
Predsednik je zaprosil novo pomočnico, gospo Blažko Vodušek, da se na kratko predstavi. 
 
Ad9) 
Ravnatelj je na kratko poročal o LDN 2023/24 (priloga) in izpostavil prioritete. Predsednik je povedal, 
da je LDN zelo izčrpen in ga pohvalil. 
Člani sveta so se seznanili z nadstandardnim programom in ker ni bilo dodatnih vprašanj, je bil sprejet 
Sklep 8.: člani sveta staršev so se seznanili z LDN 2023/24 in nadstandardnim programom. 
 
Ad10) 
Ravnatelj je povabil člane sveta staršev k sodelovanju za 60 let šole, ki bo v prihodnjem letu. 
Predsednik je pohvalil učiteljico Lovrič in ostale zaposlene za spodbujanje otrok, da naj gredo 
popoldne v kolikor so lačni, pojesti še hrano, ki ostaja in da otroci ne smejo biti lačni. Pohvalil je tudi 
kotičke s sadjem. 
Člani sveta staršev se strinjajo s predlogom prispevka za LUM za učence od 1. do 9. razreda po 10 
EUR na učenca. Sredstva, ki so obračunana po položnici, so namenjena bistveno cenejši nabavi 
učnih pripomočkov prek šole in pokrivajo potrebe za vse učence. Soglasno je bil sprejet 
Sklep 9.: člani sveta soglašajo s prispevkom za LUM v višini 10 EUR na učenca. 
Člani sveta staršev so se seznanili s cenikom najema šolskih prostorov in šolske prehrane in soglasno 
je bil sprejet 
Sklep 10.: člani sveta staršev soglašajo s cenami šolskih kosil in najema šolskih prostorov za 
leto 2023/24. 
Predstavnik 8. A je ravnatelja vprašal, ali so se v enem mesecu zgodile kakšne spremembe. Ravnatelj 
je povedal, da se je pogovoril z večino kolektiva, pripravil LDN, bilo je veliko tekočih zadev in da je en 
mesec ravnateljevanja prekratek čas za odgovor. 
 
 
Seja je bila končana ob 18.35 
 
Zapisala:         Predsednik:  
Rjabina Hočevar       Robert Richter 
 
 


